



Revised Notice of Meeting

Avis révisé de convocation

Commission Meeting

Réunion de la Commission

Tuesday, March 3, 2020

Le mardi 3 mars 2020

By direction of the President, notice is hereby given that the Canadian Nuclear Safety Commission will be holding a public meeting on Tuesday, March 3, 2020.

Sur l'ordre du président, avis est donné que la Commission canadienne de sûreté nucléaire tiendra une réunion publique le mardi 3 mars 2020.

Location: Casa Do Alentejo Community Centre,
1130 Dupont Street,
Toronto, Ontario

Endroit : Centre communautaire
Casa Do Alentejo,
1130, rue Dupont,
Toronto (Ontario)

Time: 5:00 p.m. (or after the public hearing)

Heure : 17 h 00 (ou après l'audience publique)

The meeting will be webcasted live on nuclearsafety.gc.ca

La réunion sera webdiffusée en direct à suretenucleaire.gc.ca

Signed / Signé le
2020-02-12

Original Signed / Original signé

Marc Leblanc
Commission Secretary
Secrétaire de la Commission

ITEMS ON THE AGENDA

- Approval of the Agenda
- Approval of the Minutes of the November 6-7 and December 11-12, 2019 Commission Meetings
- Status Report on Power Reactors

For more information and confirmation of the items on the agenda, consult the agenda to be published after February 18, 2020.

ITEMS À L'ORDRE DU JOUR

- Approbation de l'ordre du jour
- Approbation des procès-verbaux des réunions de la Commission des 6-7 novembre et 11-12 décembre 2019
- Rapport d'étape sur les centrales nucléaires

Pour plus de détails et pour confirmer les items à l'ordre du jour, veuillez consulter l'ordre du jour qui sera publié après le 18 février 2020.

IN CLOSED SESSION

- Decision Item on *Regulations Amending Certain Regulations Made Under the Nuclear Safety and Control Act (Radiation Protection)*

This item has been postponed to a later date.

À HUIS CLOS

- Item de décision au sujet du *Règlement modifiant certains règlements pris en vertu de la Loi sur la sûreté et la réglementation nucléaires (radioprotection)*

Ce sujet a été reporté à une date ultérieure.